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XXVII/12 protokół z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

w Międzyzdrojach z dnia 19.07.2012, godz. 14.00, 

miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego 

 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący otworzył XXVII nadzwyczajną sesję, informując, że wnioskodawcą jest 

Burmistrz. Wniosek wpłynął w poniedziałek w związku z czym PRzewodiczacy musiał 

zwołać sesję zgodnie z porządkiem jaki przedstawił organ wykonawczy.  Na podstawie listy 

obecności stwierdzono quorum. Lista obecności i zaproszonych  osób stanowi zał. nr 1 i 2 do 

protokołu. Nieobecny: Dorota Sielewicz, Michał Sutyła, Andrzej Kościukiewicz.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad. 

Radna Teresa Purgal zwróciła się do Burmistrza o wprowadzenie do porządku punktu dot. 

wnioski i zapytania. Radna poinformowała, że ma jeden wniosek, który chciała by 

przedstawić Radzie Miejskiej.  

Ad vocem Burmistrz wyjaśnił, że sesję chciał zawęzić do minimum licząc się z wakacyjną 

przerwą radnych. Burmistrz zgodził się wprowadzić punkt dot. wniosków radnych, gdyż 

mogły by się pojawić zapytania dot. sezonu, a analizę przewiduje się we wrześniu z 

dokładnymi danymi. Ponad to Burmistrz nadmienił, że po wczorajszej Komisji Rewizyjnej 

praca nad skargą dot. nierównego traktowania podmiotów gospodarczych nie została jeszcze 

zakończona, w związku z czym należy wykreślić punkt – projekt uchwały w sprawie skargi 

dotyczącej nierównego traktowania podmiotów gospodarczych. Kancelaria prawna musi 

odnieść się do zapytań komisji, dlatego sprawa przedłuży się w czasie. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowane zmiany: 

1. Wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi dotyczącej 

nierównego traktowania podmiotów gospodarczych – 12 radnych opowiedziało się 

za wykreśleniem; 

2. Jako punkt 5 wprowadzić wniosek radnej – za wprowadzeniem głosowało 12 osób. 

 

Porządek został zatwierdzony. Porządek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2012. 

 

Głos zabrał Pan Burmistrz informując, że zaistniała konieczność zmian w budżecie. Został 

wyłoniony z przetargu wykonawca przebudowy mechanicznej części oczyszczalni ścieków. 

Procedura trwała dosyć długo, gdyż gmina czekała na opinię Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska o przyznaniu pożyczki. Umowa nie została podpisywana, gdyż czekano 

na zatwierdzenie pożyczki.  W momencie, kiedy pożyczka została przyznana wykonawca 

wycofał się, sugerując, że nie dotrzymał by terminów. W związku z tym wybrano kolejną 

firmę z przetargu, która była droższa o 90 tys. Burmistrz dodał, że jest to sprawa pilna, bo 

oczyszczalnia wymaga natychmiastowego remontu i dłużej czekać nie można. Pokryciem 

kwoty 90 tys. jest zmniejszenie wydatku remont i przebudowa ul. Polnej, ponieważ 

rozstrzygnięcie przetargu daje pewną oszczędność, ale ona jeszcze nie jest wyliczona. 

Zostanie dopiero po podpisaniu umowy z wykonawcą. Trzeba będzie wyliczyć wydatki 

kwalifikowane, w związku z tym dofinansowanie będzie mieścić się w kwocie 30% od 
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wydatków kwalifikowanych będzie mniejsze niż się zakłada. Na najbliższej sesji te kwoty 

będą już znane i wtedy będzie można je przedstawić radnym. Burmistrz dodał, że wyłoniona 

firma o najniższej cenie to 2,5 mln zł, przy kosztorysie ponad 4 mln. To będzie dosyć znaczna 

oszczędność, ale co za tym idzie zmniejszone dofinansowanie.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych. 

Uchwała Nr XXVII/251/12 i stanowi zał. nr 4 i 5 do protokołu. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej                                  

w Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2011-2024. 

 

Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej jest konsekwencją zmian w budżecie- 

poinformował Burmistrz. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poddał pod głosowanie projekt uchwały, za pozytywnym 

zaopiniowaniem opowiedziało się 12 radnych. 

Uchwała Nr XXVII/252/12 i stanowi zał. nr 6  i 7 do protokołu. 

 

5. Wniosek radnej. 

 

Radna Teresa Purgal odczytała wniosek Dyrektor Gimnazjum nr 1 w Międzyzdrojach dot. 

zabezpieczenia wydatków na organizację turnieju zapaśniczego w dniu 13.10.2012 r. w 

kwocie 10 500,00 zł. Wniosek stanowi zał. nr 8 do protokołu. Radna wyjaśniła, że zwraca się 

z wnioskiem wcześnie, aby był czas na znalezienie tych pieniędzy. Jest to inicjatywa oddolna, 

a wiadomo jak promuje one nasze miasto i jak zabezpieczają czas dzieci i młodzieży. Był już 

jeden turniej tego rodzaju, impreza była udana, więc według radnej warto te środki przekazać 

na organizację turnieju o Puchar Burmistrza Międzyzdrojów.  

Ad vocem Burmistrz przypomniał, że wniosek rodzi skutki finansowe. Burmistrz zgadza się z 

radną co do rangi tej inicjatywy. Jednakże przyznając dodatkowe środki klubowi sportowemu, 

należy wziąć pod uwagę inne kluby sportowe tj. UKS Chrobry, który dostał się do I ligi sekcji 

tenisa stołowego, która teraz będzie miała wyjazdy po całym kraju. A to rodzi skutki 

finansowe większe niż planowano. Trzeba znaleźć adekwatne środki do działań obu klubów.  

Radny Adam Jakubowski zwrócił uwagę na promocję miasta poprzez tego typu imprezy. 

Należy pamiętać, że małe imprezy mogą osiągnąć w późniejszym czasie wysoką rangę, co 

przyczyni się do jeszcze większej promocji. 

 

WNIOSEK: 

Radni wnoszą do Burmistrza o zabezpieczenia wydatków na organizację turnieju 

zapaśniczego w dniu 13.10.2012 r. w kwocie 10 500,00 zł – za przyjęciem wniosku 

opowiedziało się 12 radnych. 

 

6. Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący RM Jan Magda zamknął XXVII nadzwyczajną sesję. Godz. 14.30.  

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


